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Protokol! styrelsemöte 13 mars 2024

Plofs; Digitalt möte Microsoft reams 18.00- L9.30

Deltagare: Biörn Borle, Kjell Eriksson, Lennort Hedin, Sergei Ljessnoi och Korin Westerlund (delvis).

§f Mötet öppnas

§2 Kjell Eriksson är sekreterare för mötet.

§3 Föregående protokolljusterat och underskrivet och inlagt på hemsidan.

§ 4 RFS-ärenden

a/ Föreningen deltog för några år sedan i Delmos-projektet (Delegationen mot
segregation) vars syfte var att skapa förutsättningar för att motverka segregation och
förbättra samarbetet med myndigheter och andra samhällsaktörer. Projektet lades ner
2022 dä Delmosmyndigheten upphörde. Märta Frank, sakkunnig inom RFS för
Krimvården, har i ett mejl förhört sig om vår lokalförening är intresserad av att, med
representanter från RFS kansli och vissa myndigheter, diskutera en eventuell
fortsättning av de tankar som fanns i Delmosprojektet. Vi tycker att initiativet är gott
och är intresserade av ämnet men vi har vare sig en organisation eller resurser för att
på ett aktivt sätt delta. Vi avböjer därför för närvarande Märtas förslag, men följer
med intresse utvecklingen av ämnet.

bl lngen från styrelsen hade möjlighet att delta i samverkansforum den 6 mars.

§5 Samverkan med öffU och andra myndigheter
a/ Vi diskuterade innehåll i kommande möte med ÖtS den 23 april. Vi kom fram till att
lämpligt upplägg är att ÖlS inledningsvis under c:a en halvtimme berättar om sin

verksamhet. Därefter en allmän frågestund där både styrelsen och övriga medlemmar
får ställa frågor. Avslutningsvis inbjuder vi ledningen for ÖtS och politiker i nämnden

att tillsammans med oss diskutera möjliga vägar för att lösa ÖlS problem med

rekrytering och utbildning av ställföreträdare samt strulet kring årsräkningar.

§S Verksamhetens inriktning och omfattning
a/ Vid förra styrelsemötet hade 14 medlemmar ej betalt medlemsavgiften. Efter
påminnelser via mejl fick vi besked att 5 personer säger upp sitt medlemskap då de

inte längre var verksamma. 6 personer hade inte nåtts av eller missat fakturan, men

har nu betalat. Bedömningen är att den nya rutinen för fakturering fungerat
tillfredsställande och att vi ska använda den framöver.
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b/ Vårens program.

Möte med ÖtS den 23 april (se paragraf 5a).

Årsmöte den 19 mars kl. L7 .OO i Borlänge. Kallelse skickad via mejl den 5 mars. Hittills

är få anmälda. Björn skickar ut påminnelsemejl.

Lennart fortsätter försöka hitta lämplig föreläsare om demens.

Ekonomi och medlemssituation

a/ Vi har ftir närvaran de t27 medlemmar, en nettoökning med en sedan årsskiftet.

Föreningens hemsida och kontaktuppgifter
a/ Jennica uppdaterar löpande föreningens hemsida med aktuella aktiviteter så fort
datum och innehåll är fastställda.

b/ Vi diskuterade behov av uppdatering av informationstexten på hemsidan. Vi beslöt

att använda Kjells tidigare lämnade förslag till uppdatering av SDFS portalsida med

ändring av första rubriken till " Bli medlem i Södra Dalarnas frivilliga samhällsarbetare

DU också." Kjell ändrar och skickar till Jennica för uppdatering av hemsidan.

övrigo frågor
a/ Styrelsen utgör valberedning. Tidigare förslag har ändrats så att Lennart föreslås

som ordinarie styrelseledamot och att Karin föreslås som ersättare.

Styrelsemöten 2023

a/ Preliminära datum för våren 2024 - t8/4 och 22/5. Beslut om mötena skall ske
fysiskt eller digitalt tas inför varje enskilt möte.

Mötet avslutas

§e

§10

§11
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